

RoHS-REACH Konformitätserklärung

Konformitätserklärung –RoHS

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS- Richtlinie 2011/65/EU bzw. 2015/863/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronik-komponenten und Geräten sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentration in homogenen Werkstoffen in Gewichtsprozenten gemäss Anhang II der Richtlinie:

- Blei (0.1%)
- Cadmium (0.01%)
- Polybromierte Biphenyle/PBB (0.1%)
- Quecksilber (0.1%)
- Sechswertiges Chrom (0.1%)
- Polybromierte Diphenylether/PBDE (0.1%)
- Diphthalat /DEHP (0.1%),
- Butylbenzylphtalat/ BBP (0.1%),
- Dibutylphtalat / DBP (0.1%),
- Diisobutylphtalat/DIBP (0.1%)

Die Hönger AG erklärt hiermit, dass all unsere Produkte RoHS-konform produziert werden.

Konformitätserklärung –REACH

Gemäss der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006/ des Europäischen Parlaments und des Rates (Reach) vom 18. Dezember 2006 stufen wir uns als Abnehmer eines Erzeugnisses ein. Die Hönger AG verarbeitet zugelieferte Produkte, weder verändert sie solche noch stellt die Hönger AG selber Stoffe im Sinne der REACH Verordnung her. Unsere Lieferanten werden verpflichtet, notwendige Angaben und Informationen zu Produkten mitzuliefern. Ausserdem bestätigt jeder Lieferant, Reach-konforme Produkte zu liefern. Durch die Berücksichtigung der Angaben in der Produktgestaltung wird die Konformität mit obiger Verordnung gewahrt. Erforderliche Informationen stellen wir der Fertigung wie auch unseren Kunden zum sachgemässen Umgang jederzeit zur Verfügung. Wir können daher bestätigen, dass unsere Produkte keine unzulässigen Konzentrationen von Substanzen gemäss oben genannter Verordnung enthalten.

Roggwil, Dezember 2023

Hönger AG



Mike Blöchlinger
Geschäftsleiter



Andrea Wildi
Leiterin Managementsystem



Declaration of Conformity – RoHS and REACH

Declaration of Conformity - RoHS

We hereby confirm the conformity of our products in accordance with the RoHS Directive 2011/65/EU and 2015/863/EU of the European Parliament and Council on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic components and devices as well as compliance with the permitted maximum concentration in homogeneous materials in percentage by weight according to Annex II of the guideline:

- Lead (0.1%)
- Cadmium (0.01%)
- Polybrominated Biphenyls/PBB (0.1%)
- Mercury (0.1%)
- Hexavalent Chromium (0.1%)
- Polybrominated diphenyl ethers/PBDEs (0.1%)
- Diphthalate /DEHP (0.1%),
- butyl benzyl phthalate/ BBP (0.1%),
- Dibutyl phthalate / DBP (0.1%),
- Diisobutyl phthalate/DIBP (0.1%)

Hönger AG hereby declares that all of our products are produced in accordance with RoHS.

Declaration of Conformity –REACH

According to Regulation (EG) No. 1907/2006/ of the European Parliament and Council (Reach) of December 18, 2006, we classify ourselves as a buyer of a product. Hönger AG processes supplied products, neither does it change such nor does Hönger AG itself produce substances within the meaning of the REACH regulation. Our suppliers are obliged to provide the necessary details and information about the products. In addition, each supplier confirms that they deliver Reach-compliant products. By considering the information in the product design, compliance with the above regulation is maintained. We provide the production and our customers with the necessary information for proper handling at any time. We can therefore confirm that our products do not contain any impermissible concentrations of substances according to the above-mentioned regulation.

Roggwil, December 2023

Hönger AG



Mike Blöchlinger
Geschäftsleiter



Andrea Wildi
Leiterin Managementsystem

